
 
 

 

Notulen jaarvergadering wijkraad Koninginnebuurt woensdag 5 april 2023  
Aanwezige wijkraadsleden: Henny de Vos, Mirjam Dierckxsens, Léon Segers, Stéphanie 
Holslag, Hestia de Vries 
 
Overige aanwezigen: zie bijlage 1 
 
Om 20:15uur wordt de vergadering geopend door Henny de Vos. 
 
 

1) Introductie huidige bestuursleden:  
De huidige (interim-)bestuursleden en algemene (aspirant-)leden worden 
voorgesteld. Henny de Vos zal tot het bekendmaken van het nieuwe bestuur deze 
vergadering voorzitten. Daarna zal de nieuwe samenstelling (en voorzitter) worden 
bekend gemaakt. Het afgelopen jaar is er een behoorlijk verloop van diverse 
(bestuurs-)leden geweest, maar er zijn ook bewoners die zich hebben gemeld om op 
enige wijze de wijkraad in haar activiteiten te ondersteunen. 
 
Er volgt een kort overzicht van de activiteiten van de wijkraad van het afgelopen jaar, 
waaronder de succesvolle koffieochtenden met lezingen in De Baan. In de laatste 
editie van de Willemien is een overzicht van alle activiteiten van de wijkraad 
opgenomen.  
 

2) Notulen jaarvergadering 2022:  
Concept-notulen van de jaarvergadering 2022 worden door de vergadering 
goedgekeurd.  

 
3) Jaarrekening 2022:  

In verband met corona is er geen begroting voor het jaar 2022 gemaakt. Mirjam geeft 
een korte toelichting op de inkomsten en uitgaven van 2022. Het grootste deel van 
het budget is aangewend voor het maken van de Willemien. Het financieel overzicht 
en de balans worden getoond in de diapresentatie (zie bijlage 2).   
 

4) Verslag Kascommissie:  
Het verslag van de kascommissie dat is opgesteld na het voorleggen van de 
jaarrekening en de balans wordt door Mirjam voorgelezen.  

 
5) Decharge penningmeester en bestuur:  

Alle aanwezigen stemmen er mee in om decharge aan het bestuur en de 
penningmeester te verlenen. 
 



6) Vaststelling Kascommissie 2023   
De Kascommissie zal in 2023 bestaan uit de volgende leden: 
 
Margo van den Berg en als niemand zich verder opgeeft wil Hans Eggenkamp nog wel 
een jaar als lid aanblijven. 

 
7) Nieuwe samenstelling wijkraad/bestuur:  

De nieuwe leden van de wijkraad en de nieuwe samenstelling worden voorgesteld 
aan de aanwezigen: 

 
- Voorzittter: Stéphanie Holslag 
- Secretaris: - VACANT – 
- Vice-voorzitter: Bastiaan Dikker 
- Penningmeester: Mirjam Dierckxsens 
- Lid (sociale cohesie): Henny de Vos – Lubberding 
- Lid (veiligheid/mobiliteit): Léon Segers 
- Lid (communicatie): Hestia de Vries 

 
Alle aanwezigen gaan akkoord met deze samenstelling. 

 
Voor de vacante plekken (waaronder secretaris en website beheerder) wordt 
nogmaals een oproep gedaan aan iedereen om zich aan te melden en/of de oproep 
door te geven aan buren en medebewoners.  

 
8) Begroting en vooruitblik 2023:  

 
Voor het komende jaar is er geen concrete begroting gemaakt, maar heeft Mirjam wel 
voldoende budget gereserveerd om de Willemien te kunnen blijven uitgeven.  
 
In 2023 zal de wijkraad haar huidige activiteiten voortzetten, waaronder voornamelijk 
de sociale activiteiten. Wegens de beperkte bezetting kunnen we alleen op 
hoofdlijnen de belangrijkste onderwerpen die in de wijk spelen volgen. Hierbij werken 
we, zoals altijd samen met andere belangenbehartigers zoals Stichting Klem. De 
wijkraad blijft ook actief deelnemen aan sessies en bijeenkomsten die worden 
georganiseerd naar aanleiding van de transitie van wijkraden naar wijkplatforms.   
 
Na een korte pauze volgt het tweede deel van de vergadering. Hierin wordt een 
aantal stellingen voorgelegd aan de aanwezigen. Verdeeld over een aantal groepjes 
krijgen zij kort de tijd om een mening te vormen over de voorgelegde stellingen.  
Het onderliggende thema van de stellingen is “Van wijkraad naar wijkplatform?”. Het 
thema is gekozen vanwege het besluit van de gemeente Haarlem om per 1 januari 
2024 de wijkraden verder te ontwikkelen naar wijkplatforms, die naast 
vertegenwoordiging van bewoners ook een breder netwerk van ondernemers en 
andere belangenbehartigers moeten omvatten. 

 
Omwille van de tijd worden alleen stellingen 1, 2 en 3 die in de presentatie zijn opgenomen 
behandeld.  



 
Stelling 1: 

“Een wijkplatform is een goed idee, mits er continuïteit is  
gewaarborgd in vertegenwoordiging van de drie partijen” 

 
Reacties op deze stelling: 

- Het wordt lastig voor wijkplatforms als er steeds wisselende aanspreekpunten zijn 
bij de gemeente. Er moet dus sprake zijn van een netwerk, waarbij de gemeente 
een matchende structuur heeft, zodat alles goed aansluit (communicatie tussen 
wijkplatforms en gemeente).  

- Continuïteit is niet de enige zorg bij het vormen van wijkplatforms.  
- De vraag wordt opgeworpen wat nu de reden is van de verandering van 

wijkraden naar wijkplatforms. Welk probleem is er dat er kennelijk moet worden 
opgelost? Thessa geeft aan dat er wijkraden zijn die goed functioneren maar dat 
dit niet geldt voor alle wijkraden in Haarlem. De belangen van bestuursleden zijn 
vaak verstrengeld met die van de wijkraadsleden zelf. Dit kan bepaalde besluiten 
tegenwerken en juist niet in het belang zijn van alle bewoners/belanghebbenden. 
In de nieuwe manier kan er meer ruimte zijn voor representativiteit. Het 
voorbeeld van Utrecht wordt genoemd, waar er wijkplatforms al zijn opgericht. 
Het is gebleken dat vertegenwoordiging daarbij goed gaat; mensen sluiten zich 
sneller aan bij een minder gesloten bastion. Daarnaast wordt ervan uitgegaan dat 
er directe verbinding tussen wijkplatform en gemeente zal zijn. Het wijkplatform 
zal voornamelijk gericht zijn op de wijk. In de huidige situatie zijn wijkraden vaak 
gericht tegen de gemeente in haar vertegenwoordiging van de hele buurt.  
Er zal in de vorm van een wijkplatform meer ruimte zijn voor een dialoog.  

- Niet iedereen is het eens met deze visie op het functioneren van de wijkraden, 
noch dat het omvormen naar wijkplatforms daar een goed alternatief voor zou 
zijn.  

- Iemand geeft aan dat er ook een andere rol van de gemeente wordt verwacht om 
de dialoog met wijkplatforms aan te gaan.  

 
Stelling 2: 

“De transitie van een wijkraad naar wijkplatform vraagt 
heldere kaders over het mandaat” 

 
Reacties op deze stelling: 

- De stelling is te abstract (welk mandaat en waarvoor wordt bedoeld?). 
- Er is nu al weinig animo om lid van een wijkraad te worden, wie wil dit gaan 

doen? De vrijwillige basis is niet aantrekkelijk. Hoe kan dit gaan werken?  
- Kan de vrijblijvendheid niet geborgd worden via betaalde krachten? 
- De gemeente geeft geen duidelijke kaders. 
- Wethouder Roduner: Utrecht heeft grote wijken, die willen juist naar kleinere 

buurten platforms vormen. Schaalniveau is geen vaststaand vereiste.  
 
Stelling 3: 

“De huidige wijkraden moeten de kern vormen van de wijkplatforms” 
 



- Joyce geeft aan dat ze van mening is dat wijkraden in hun huidige vorm al een 
onderdeel van een platform zijn (wijkraad Koninginnebuurt is hier al een 
voorbeeld van met o.a. de sociale activiteiten en de samenwerking met andere 
netwerken/stichtingen). De eerder geschetste ‘vastgeroeste’ wijkraden herkent 
zij niet. Juist de meerwaarde van een wijkraad is dat zij belangen behartigen van 
bewoners en ondernemers die er zelf geen tijd of veel verstand van hebben. De 
gemeente heeft in eerdere besluiten te weinig de reikende hand geboden aan 
bewoners om hen daarbij te betrekken. Joyce pleit ervoor om de huidige 
wijkraden te behouden.  

- Er wordt opgemerkt dat er op de jaarvergadering relatief weinig bewoners 
aanwezig zijn, een teken dat het moeilijk is om mensen te trekken voor dit soort 
onderwerpen. Veel bewoners (in deze wijk) zijn hoogopgeleid en kunnen de weg 
naar de gemeente zelf vinden. Bewoners interesseren zich pas voor zaken als het 
ze persoonlijk raakt.  

 
Afronding 
 
Na de discussieronde is de eindconclusie dat er nog veel vragen zijn over de transitie van 
wijkraden naar wijkplatforms. Veel is nog onduidelijk omdat er geen kaders of voorstellen 
van beleid zijn over wijkplatforms waar concreet op kan worden gereageerd. Het onderwerp 
blijft op dit moment nog te abstract.   
 
De aanwezigen worden bedankt voor hun komst en inbreng. Na een laatste oproep om een 
bijdrage te leveren aan de wijkraad en om deze oproep te delen wordt de vergadering 
omstreeks 22:00 uur gesloten en volgt de borrel en informele discussie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Bijlage 1: Aanwezigen 
 
 
Margo van de Berg 
Michael Nieweg 
Erica bastiaans 
Janneke Moedt 
Irene van Volkom 
Mirjam Boxhoorn 
Tineke Rasch 
Ruthger Smit 
Floor Roduner 
Thessa van der Windt 
Joyce Jacobsz 
Connny van Zuijling 
Sybe Huf 
Joop Wolff 


